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Z A P I S N I K 

sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Otoka koja je održana 3. srpnja 2023. godine u 13 sati u 

gradskoj vijećnici Grada Otoka. 

 

PRISUTNI: 

1. Stjepan Topalović 

2. Filip Filipović 

3. Ivan Sluganović 

4. Ivan Žagar 

5. Marija Čepo 

6. Tomo Babić 

7. Milenko Drljepan 

8. Mile Matanović 

9. Dragan Bojić 

10. Dalibor Znahor 

11. Zoran Popić 

ISPRIČANI: 

1. Nikolina Cvitkušić 

2. Slavko Grgić 

 

Uz vijećnike na sjednici su nazočni: Josip Šarić, gradonačelnik, Mirko Martinović, tajnik Gradskog 

vijeća i pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, samoupravu i opće poslove, Marko Tadić, 

pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i pravne poslove, Marija Čolaković, 

pročelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i poljoprivredu, Berislav Vuković, direktor 

Vranjevo d.o.o. za komunalne djelatnosti, Ivan Šilović, viši referent za poduzetništvo i gospodarstvo, 

Ivana Šajfar, viši referent za samoupravu i opće poslove, Marija Vuković, stručni suradnik za 

samoupravu i opće poslove.  

 

Prisutni mediji: Plava Vinkovačka televizija. 

DNEVNI RED 

 

1. Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH za Grad Otok. 

/Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

2. Odluka o odabiru za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

3. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine. 

/Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

4. Davanje suglasnosti Grada Otoka na kreditno zaduženje društva Vranjevo d.o.o. za 

komunalne djelatnosti Otok. /Izvjestitelj: Berislav Vuković/ 

5. Utvrđivanje prijedloga za imenovanje suca porotnika. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

6. Donošenje odluke o dodjeli javnih priznanja. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

7. Aktualni sat. 

Stjepan Topalović: Uvažene kolegice i kolege vijećnici, dame i gospodo sve vas skupa 

pozdravljam i otvaram 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Otoka. Na sjednici pozdravljam i 

gradonačelnika Grada Otoka, gospodina Josipa Šarića, pročelnike Mirka Martinovića, Marka Tadića i 
Mariju Čolaković, djelatnike i djelatnice Gradske uprave, Ivana i Mariju. Pozdravljam i glavnog 
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snimatelja Vinkovačke televizije. Na početku sjednice je prisutno deset vijećnika i vijećnica te 

možemo donositi pravovaljane odluke.  Prije same sjednice dobili ste zapisnik u materijalima sa 
prošle, 21. sjednice Gradskog vijeća, koja je održana 29. svibnja ove godine. Otvaram raspravu. Imali 

li kakvih pitanja po zapisniku sa prošle sjednice? Ako nema,dajem na usvajanje. Molim da se 

dizanjem ruke izjasnite o zapisniku sa prošle sjednice. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem 
da je jednoglasno sa 10 glasova „za“  prihvaćen zapisnik sa prošle 21. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Otoka. U materijalima ste dobili prijedlog današnjeg dnevnog reda za 22. sjednicu Gradskog vijeća. 

Otvaram raspravu po predloženom dnevnom redu. Ima li kakvih dopuna, izmjena? Ako nema, ja bih 

vas molio da se izjasnimo dizanjem ruke za predloženi dnevni red.Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? 
Utvrđujem da je jednoglasno sa 10 glasova „za“ prihvaćen dnevni red za današnju 22. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Otoka.  

 
Ad 1. Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH za Grad Otok. 

Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog ovog programa. Za početak taj isti, prvi 

prijedlog programa vam je predstavljen u studenom prošle godine. Nakon toga, bio je javni uvid i 

javno savjetovanje i poslan je Ministarstvu poljoprivrede. U globalu je ostao isti. Jedine izmjene su 

bile kod zbroja ukupne površine. Bila je jednostavno pogreška u samom zbroju. Znači, ukupna 

površina poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Otoka je oko 

tisuću hektara. Imate ovdje primjer kako je to bilo po prijašnjem raspolaganju. Točka dva govori o 

načinu raspolaganja. Znači mi imamo mogućnost za raspolaganje 998 hektara, od čega za 382 hektara 

traje dugogodišnja koncesija PIK Vinkovci, koja traje do 2060. godine. Programom su se morale 

obuhvatiti sve površine koje su u vlasništvu Republike Hrvatske, onda će ići natječaj sukladno Zakonu 

o poljoprivrednom zemljištu kojim je sve propisano i uvjeti natječaja i pravo prvenstva i tko može 

dobiti i koji su kriteriji za odabir, uvjeti samog javljanja. Isto tako,  nakon što se usvoji ovaj program 

na koji smo dobili prethodnu suglasnost Ministarstva poljoprivrede, izrađuje se tekst natječaja 

sukladno Zakonu, kojim je sve propisano. Znači, prijedlog natječaja donosi Gradsko vijeće uz opet 

suglasnost Ministarstva poljoprivrede, nakon toga ide natječaj. Na odluke o odabiru svih 

poljoprivrednika, odnosno onih koji se jave opet Gradsko vijeće donosi odluku i sve to uz suglasnost 

Ministarstva poljoprivrede. Ovo je prvi korak da bismo uopće mogli ići u raspisivanje tih natječaja i 

pripremu. Po našim nekakvim planovima da sada tijekom ljeta pripremamo sam tekst natječaja, a tamo 

negdje u rujnu ili najvjerojatnije listopadu,  ići će sami natječaji, što za zakup, što za prodaju. Veći dio 

ovih površina ostaje na način raspolaganja zakupa, a mali dio samo preostalih, onih malih čestica koje 

su ostale u prijašnjoj prodaji će ići u povrat raspolaganja kao prodaja. Isto tako sukladno Zakonu o 

poljoprivredi, imenuje se povjerenstvo koje se sastoji od sedam članova. Tako da će Gradsko vijeće 

biti upoznato sa svim, jer ono donosi odluku po natječaju, odluke o odabiru, a uz suglasnost 

Ministarstva poljoprivrede. Ako ima kakvih pitanja, pitajte. 

 

Stjepan Topalović: Čuli ste izvješće koje ste dobili u materijalima, prijedloga odluke. Otvaram 

raspravu. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, ja bih vas molio da se dizanjem ruke izjasnimo o 

programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH za Grad Otok. Tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen Program raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu RH za Grad Otok. Sjednici se pridružio i vijećnik Zoran Popić, direktor 

Berislav Vuković i predstavnici medija. 

 

Na temelju članka 29. točka (10) Zakona o poljoprivrednom zemljištu („Narodne novine” broj 20/18, 
115/18, 98/19, 57/22), članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske 

županije, broj 14/09, 04/13 i 06/18. i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 02/20., 02/21 i 03/21) 

Gradsko vijeće Grada Otoka na sjednici održanoj 3. srpnja 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 10 
glasova „za“ 
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ODLUKU 

o usvajanju Programa raspolaganja poljoprivrednim  

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Otok  
 

 
Ad 2. Odluka o odabiru za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka. 

 

 Marko Tadić: Vama je poznato da smo na prethodnoj sjednici donijeli odluku o davanju u 

zakup najvećeg dijela nekretnina u vlasništvu Grada Otoka, koje su u naravi oranice. Ostalo je po tom 
natječaju četiri manje čestice na koji se nitko nije javio, pa smo objavili ponovo natječaj. Radi se o 

ovim katastarskim česticama u ulici Kralja Petra Krešimira IV u Otoku, koje smo kupili od Otočke 

župe, ukupne površine nešto manje od jednog hektara, 7477 metara kvadratnih. Naime, taj je ponovni 
natječaj zatvoren, odnosno istekao krajem dana, u četvrtak. Tako da nismo mogli otvoriti prije dostave 

materijala za ovu sjednicu vijeća. Opredijelili smo se ipak za ovu sjednicu, jer je sljedeća sjednica 

svečana, a ona iza nje se sigurno neće tako brzo održati i tako bi se zemljište dalo u zakup 
zainteresiranim pa predlažem ovakav prijedlog na današnjoj sjednici. Znači riječ je o tim česticama 

ukupne površine 7477 metara kvadratnih. Početna cijena bila je po natječaju, utvrđena odlukom 

Gradskog vijeća 265,45 eura. Na ponovljeni natječaj se javio samo jedan ponuditelj, a to je Mateo 

Komšić iz Gradinaca. On je ponudio cijenu 369,94 eura po hektaru. Znači puno više od početne 
265,45 eura. Povjerenstvo predlaže da se navedene čestice daju u zakup.  

 

 Stjepan Topalović: Čuli ste izvješće i imate odluku pred sobom. Otvaram raspravu. Ima li 
kakvih pitanja? Ako nema, dajem odluku o odabiru za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Grada Otoka na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena 

odluka o odabiru za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka sa 11 glasova „za“.  

 
Na temelju članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi («Narodne 

novine» 33/1, 60/1, 129/5,109/7,125/8,36/9,150/11,144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15, 123/17, 

98/19 i 144/20), članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županija 
14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) i  Odluke o 

objavljivanju Natječaja za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka od 

21.12.2022., Gradsko vijeće Grada Otoka na 22. sjednici održanoj 3. srpnja 2023. godine, jednoglasno 
sa 11 glasova „za“ donosi 

 

 

ODLUKU  
o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 

za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Grada Otoka 

 
 

Ad 3. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine. 

 

 Marko Tadić: Gradsko vijeće na prethodnoj sjednici je donijelo odluku o prodaji suvlasničkog 
dijela  nekretnina navedenih u točki I. odluke, nekretninama Biograd na moru, gdje smo mi suvlasnici 

sa dijelom 1/11. Gradsko vijeće je donijelo odluku o objavi natječaja za prodaju sa početnom cijenom 

u iznosu 35.835,16 eura. Na natječaj je pravovremeno pristigla  jedna ponuda, a to je ponuda od IGAL 
ROVINJ d.o.o., Stjepana Radića 10, Rovinj. Ponuđena cijena je 37.300,00 eura. Znači za oko tisuću i 

pol eura više od onoga što je Gradsko vijeće odredilo kao početnu. Povjerenstvo predlaže da se ta 

ponuda prihvati.  
 

 Stjepan Topalović: Kao što je Marko rekao, ovaj prijedlog odluke smo imali na prošloj 

sjednici, pa konačno sada došla i odluka. Otvaram raspravu. Za one koji ne znaju, to su naše 
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suvlasničke čestice u Biogradu na moru, za koje sada imamo konačne cijene. Ima li kakvih pitanja? 

Ako nema, molim da se dizanjem ruke izjasnite o prijedlogu Odluke o izboru najpovoljnije ponude za 
prodaju suvlasničkog dijela nekretnine.Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 

jednoglasno prihvaćena odluka sa 11 glasova „za“. 

 
Na temelju članka 48. stavka 3. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi («Narodne 

novine» 33/1, 60/1, 129/5, 109/7, 125/8, 36/9, 150/11, 144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15, 123/17, 

98/19 i 144/20), članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županija 

14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst)  Gradsko 
vijeće Grada Otoka na sjednici održanoj 03. srpnja 2023. godine donijelo je jednoglasno sa 11 glasova 

„za“ 

 

ODLUKU  

o izboru najpovoljnije ponude 

 za prodaju suvlasničkog dijela nekretnine 
 

Ad 4. Davanje suglasnosti Grada Otoka na kreditno zaduženje društva Vranjevo d.o.o. za komunalne 

djelatnosti Otok. 

 
 Berislav Vuković: Za početak bih rekao zašto uopće idemo u ovako nekako kreditno 

zaduženje Vranjeva d.o.o. Napravili smo analizu našega plana rada i analizu onoga što trenutno postoji 

u poduzeću Vranjevo d.o.o.. Trenutno  mehanizacija odnosno strojevi koje imamo ne zadovoljavaju 
potrebe za jednim modernim obuhvatom poslova. Navest ću samo jedan primjer bagera odnosno 

rovokopača kojega nabavljamo. Naš bager je star dvadeset pet godina a imamo potrebu svakog jutra 

da ga upalimo. Što se tiče kamiona, on je također nabavljen 2000. godine i već tada je imao oko 900 

tisuća kilometara na satu, sada ima oko milijun kilometara radnih, dakle ima puno sati. U zadnje 
vrijeme jako puno su strojevi ili na servisima ili je neki kvar itd. Tako da nam se javlja jedna izrazita 

potreba za zamjenu najprije bagera odnosno kupovinu bagera, napominjem radnog bagera, koji je star 

pet godina i ima malo radnih sati. Samim time bi naše poduzeće imalo kvalitetni pomak ne samo u 
organizaciji nego i u poslovima koje može raditi. To su vrhunski strojevi, vrlo moderni, sa mnogo 

mogućnosti priključaka i puno radova koje mogu obaviti što do sada nismo mogli raditi sa postojećim. 

Na natječaj za ova vozila je pristigla jedna ponuda. Pristigla je ponuda od tvrtke SMG MACCHINE 
d.o.o. Sesvete, u iznosu 89.500,00 eura bez PDV i za nabavu rabljenog kamiona 65.000,00 eura bez 

PDV. Jedno i drugo, s obzirom da su to veliki iznosi, riješili bi kroz kreditno zaduženje. Imali smo mi 

razmišljanje da li ići u lizing vozila ili da li ići u kreditno zaduženje. Tražili smo nekakve ponude i išli 

smo na nekakvo ispitivanje tržišta. Utvrdili smo da nam je kreditno zaduženje jeftinije, jer lizing po 
godini iznosi 6,4 - 6,5 posto, a ponuda kreditnog zaduženja je 4,4 posto. Tako da u tom dijelu je 

jeftinije. Radi se o četverogodišnjem kreditnom zaduženju. Smatramo da je to relativno dovoljno da 

poduzeće Vranjevo d.o.o. može financirati to zaduženje. Ovdje smo predali svu dokumentaciju koja je 
bila predviđena za to zaduženje. Za kreditno zaduženje dobili smo suglasnost od Nadzornog odbora i 

Skupštine poduzeća Vranjevo d.o.o.. S obzorom, kažem još jednom, da imamo opremu koja je već 

zastarjela, koja ima probleme oko rada i oko svega. Nama se ne može dogoditi da mi ostanemo mjesec 
– dva bez kamiona ili bagera, onda stane većina radova, a što se događalo u proteklim periodima. 

Mislim da ćemo nabavkom ovih strojeva zaista biti u mogućnost raditi sve one poslove koje nismo 

mogli do sada raditi. To su strojevi koji imaju i moderne priključke, jači su, noviji, tako da predlažemo 

Gradskom vijeću da da ovu suglasnost. Svakako da to nama u Vranjevu d.o.o.  znači jako puno, što 
samim time dobivamo moderne strojeve s kojima možemo napokon raditi ozbiljnije poslove.  

 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja o izvješću direktora? Ako nema, 
molio bih vas da se dizanjem ruke izjasnimo o davanju suglasnosti Grada Otoka na kreditno zaduženje 

društva Vranjeva d.o.o. za komunalne djelatnosti Otok. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Odlukom  

glasova većine vijećnika uz 10 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ daje se suglasnost Gradskog vijeća Grada 

Otoka na kreditno zaduženje društva Vranjevo d.o.o. za komunalne djelatnosti.  
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Na temelju članka 127. stavaka 2. i 5. Zakona o proračunu (Narodnenovine, broj 144/21), članka21. 

Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 4/13, 6/18 
iSlužbeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21) Gradsko vijeće Grada Otoka na 22. sjednici 

održanoj 3. srpnja 2023. godine, većinom glasova uz 10 „za“ i 1 „suzdržanim“ donosi 

 

 

 

 
Z A K L J U Č A K 

 

1. Sukladno članku 127. stavcima 2. i 5. Zakona o proračunu, i temeljem zahtjeva društva Vranjevo d. 
o. o. za komunalne djelatnosti Otok od 30. lipnja 2023. godine, a radi nabave rabljenih rovokopača i 

kamiona za potrebe društva, Gradsko vijeće Grada Otoka daje suglasnost društvu Vranjevo d. o. o. 

Otok, kao osnivač društva, za dugoročno kreditno zaduženje društva na razdoblje od 48 mjeseci, za 
iznos od 154.500,00 eura, s fiksnom kamatnom stopom od 4,40 % godišnje i pripadajućom naknadom 

za obradu kredita kod Erste&amp;Steiemarkische banke d. d. Rijaka, Jadranski trg 3 A, a sve sukladno 

ponudi banke od 27. lipnja 2023. godine, broj ponude: 01/2023. 

2. Utvrđuje se da je ukupna cijena ponude banke 168.961,77 eura (154.500,00 eura kredita, 
14.075,52 eura kamata i 386,25 eura naknade za obradu kredita) te ukupno zaduženje društva 

Vranjevo d. o. o. Otok za navedeno dugoročno kreditno zaduženje iznosi 168.961,77 eura. 

 
Ad 5. Utvrđivanje prijedloga za imenovanje suca porotnika. 

 

 Stjepan Topalović: Nažalost, zadnji put smo usvojili prijedlog o imenovanju gospođe Vidović 

za suca porotnika. Predsjednik suda Katičić se  izjasnio da je ona dala obrazloženje da ne može radi 
prijevoza obnašati dužnost suca porotnika. Nažalost, moramo odabrati da li danas ili na sljedećoj 

sjednici. U dogovoru sa tajnikom, ja sam stavio ovu točku, da bi imali vremena predložiti drugu 

osobu. Možda netko ima neki prijedlog. Otvaram raspravu. Ima li tko kakvih prijedloga za suca 
porotnika u Vinkovcima? Ako nema, onda ćemo zaključiti ovu točku. Nismo je skinuli sa dnevnog 

reda, ali ćemo izbor za imenovanje suca porotnika staviti za sljedeću sjednicu.  

 
Ad 6. Donošenje odluke o dodjeli javnih priznanja. 

 

 Mirko Martinović: Znate da se inače svake godine na svečanoj sjednici povodom Dana grada 

dodjeljuju javna priznanja sukladno odluci o dodjeli javnih priznanja: za počasnog građanina, plaketu, 
medalju i priznanje. Da ne bih ja ovdje dužio u biti održana je sjednica Odbora za dodjelu javnih 

priznanja pa će predsjednik odbora iznijeti prijedloge. 

 
 Stjepan Topalović: Molim Filipa Filipovića, predsjednika Odbora za dodjelu javnih priznanja 

da nas izvijesti o utvrđenim prijedlozima. 

 

 Filip Filipović: Odbor za dodjelu javnih priznanja sastao je se danas u 11,30 sati. Od pet 

članova bila su prisutna četiri člana. Javna priznanja dodjeljuju se za 2023. godinu. Počitati ću 

prijedloge gradonačelnika i Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Otoka. Plaketa Grada Otoka: 

Josip Zvirotić, posthumno, za doprinos obrani područja Grada Otoka, Mato Belegić, posthumno, 

predsjedniku Kriznog štaba tijekom Domovinskog rata i predsjedniku Mjesne zajednice Komletinci, 

Jakov Ivančević, posthumno, za doprinos društvenom razvoju i obrani područja Grada Otoka, 

Nogometni klub Otok, povodom 100. godina rada i djelovanja, za doprinos razvoju športa na području 

Grada Otoka, Sportsko ribolovno društvo Brežnica Komletinci, povodom 60. godina rada i djelovanja, 

za doprinos razvoju sportskog ribolova. Medalju Grada Otoka: Josip Radošević, predsjedniku Kriznog 

štaba tijekom Domovinskog rata i predsjedniku Mjesne zajednice Otok, Branku Jozinović, vlasnik 

Benzinske postaje, za doprinos gospodarskom razvoju područja Grada Otoka. Priznanje Grada Otoka: 

Zvonko Markić, za doprinos razvoju športa, Mile Matanović, za doprinos razvoju športa, Ante Goreta, 
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za doprinos razvoju športa, Ivan Popić, za doprinos razvoju športa, Ivan Kovač, za doprinos razvoju 

športa, Darija Gongeta, za doprinos na području prosvjete, kulture i humanitarnog rada, Ana 

Martinović, za ostvarene sportske rezultate.  

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem vijećniku Filipu Filipoviću, predsjedniku Odbora za dodjelu 

javnih priznanja. Čuli ste izvješće našeg predsjednika. Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja, 

prijedloga? Ako nema, dajem na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 

jednoglasno sa 11 glasova „za“ prihvaćen prijedlog gradonačelnika i Odbora za dodjelu javnih 

priznanja onako kako je vijećnik Filipović naveo.  

Temeljem članka 11. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (pročišćeni tekst 

zakona, Narodne novine, broj 33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 36/09, 150/11, 144/12, 

19/13, 137/15, 123/17, 98/19, 144/20), Gradsko vijeće Grada Otoka na 22. sjednici održanoj 3. srpnja 
2023. godine donijelo je jednoglasno sa 10 glasova „za“ 

 
ODLUKU 

o dodjeli javnih priznanja 
 

Ad 7. Aktualni sat. 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja?  

 Zoran Popić: Sto devedeset tri dana je prošlo od mog ajmo reći zamjećivanja. Na tabli piše 

4200 m, treba pisati 3100 m. Gospodin Martinović je rekao da će Turističkoj zajednici prijaviti da se 

to korigira, 193 dana je prošlo i ništa nije bilo od toga. Sada druga stvar što me ni ne začuđuje da je 

193 dana prošlo,  jedanaest dana je prošlo od one objave, što ste objavili za komarce 21. 06. da će se 

vršiti aviotretiranje iz zraka. Znači da se suzbije problem komaraca. Evo prošlo je tih jedanaest dana. 

Vidim neka mjesta su već to obavila. Među njima i grad Vinkovci, recimo. Mi kasnimo. Zašto 

kasnimo? Zbog čega se to nije ranije napravilo? Ne znam zbog čega nismo to već na vrijeme napravili. 

Ajmo sufinancirat građanima, recimo osam eura za smeće. Neka grad direktno uplaćuje građanima 

novac, da građani sebi kupuju Raid sprejeve i ove sprejeve za komarce i tekućine za komarce i ostalo, 

kad već kasnimo mjesec dana. Mjesec dana je velika potrošnja. Naši građani više troše tih sredstava iz 

svog džepa, znači daju za to, a mi ovdje nismo na vrijeme nešto obavili što smo trebali. 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem vijećniku. Ima li još kakvih pitanja? Ako nema, pročelnik 

Mirko će dati odgovor na prvo pitanje, a koliko znam za zaprašivanje će dati Marko.  

 Mirko Martinović: Svi se sjećamo onoga što je vijećnik Zoran Popić pitao, vezano za 

udaljenost  table koja se nalazi na Županijskoj cesti do Suvare. Turistička zajednica Vukovarsko – 

srijemske županije ima novog direktora odnosno direktoricu, koja je nakon sjednice Gradskog vijeća 

upoznata sa tom problematikom. Tu je potrebno u biti samo zbog mijenjanja tih brojeva kilometraže, 

prema njezinim riječima izmijeniti elaborat. To je jedna procedura. itd. Ja bih zamolio vijećnika 

Popića iako je proteklo više od šest mjeseci, s čime se ja slažem da to dugo traje za još neko vrijeme 

da se strpi. Mi uvijek nastojimo biti uporni i u vašim zahtjevima i prijedlozima, osobito u ovome dijelu 

kada je u pitanju suradnja sa Županijom, koja je zaista do sada vrlo korektna i evo nadam se da ćemo i 

taj problem riješiti.  

 Stjepan Topalović: Na drugo pitanje vijećnika Zorana Popića u vezi zaprašivanja komaraca 

izvijestit će nas pročelnik Marko Tadić.  
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 Marko Tadić: Vama je poznato da je tretiranje izvršeno dan uoči kirbaja 12. lipnja. To je bilo 

tretiranje sa zemlje koje je tako dosta neučinkovito. Što se tiče aviotretiranja komaraca. Tu je bilo i 

nekih mišljenja da se ono smože vršiti, da je dopušteno, pa da nije dopušteno. Na koncu je dopušteno. 

Mi smo stupili odmah u kontakt sa Veterinarskom stanicom, organizatorom tretiranja. Međutim, 

problem je u osiguranju zrakoplova, a isto tako problem je sa vremenskim prilikama. Ne može se po 

svakom vremenu vršiti tretiranje. Prošli tjedan sam ja isto razgovarao sa njima i oni su rekli da će 

izvršiti tretiranje kao sinoć odnosno od nedjelje do utorka. Jutros sam ponovo zvao. Rekli su da su 

vremenske prognoze takve da ipak neće ni do utorka, nego prema tim vremenskim prognozama 

najvjerojatnije od četvrtka. Dakle, to su zadnje informacije. Mislim da mi tu ništa ne možemo učiniti 

protiv prirode i onog što imamo, jer je samo jedan zrakoplov iz Osijeka koji dolazi. 

 Stjepan Topalović: Ja koliko sam upoznat da oni imaju tri aviona. Od ta tri aviona samo jedan 

zaprašuje. 

 Josip Šarić: Jedan je ispravan. 

 Stjepan Topalović: Taj jedan ne zaprašuje samo na području Vukovarsko – srijemske županije, 

nego i na području Osječko – baranjske županije. Tu je malo problem.  

 Josip Šarić: I u Virovitičko – podravskoj i Brodsko – posavskoj županiji. 

 Stjepan Topalović: To su četiri županije. Ja bih imao samo jedno pitanje za direktora Vranjeva 

d.o.o.. Da li ima kakve naznake, a razgovarali smo već par puta u vezi dječjeg igrališta, gdje su se 

stvorile rupe i beton, da će se to moći sanirati?  

 Berislav Vuković: Radi se o onom igralištu u Komletincima. U vezi tog igrališta mi smo 

napravili dvije verzije vezano za stanje oko same podloge. Tamo je bila prva opcija koja je zatražena, 

ali kasnije smo odustali od nje, da se radi samo o podlozi, onoj gumiranoj podlozi okolo odnosno oko 

onih sprava, da tako kažem, koji služi za igranje. To povlači za sobom da ostali dio ne bi bio pokriven 

drenažom i svime time što je potrebno. Vranjevo d.o.o. je zatražilo mišljenje od našeg suradnika s 

kojim radimo, a koji  je predložio da ne idemo s gumiranom podlogom koja je tamo bila, jer je dosta 

problematična kod samog održavanja i vremenskih uvjeta, nego da napravimo projekt za cijeli taj dio 

dječjeg igrališta gdje su sprave, da se napravi podloga građevinskih radova, da se umjesto gumirane 

podloge stavi umjetna trava. Osim što to ljepše izgleda već i zbog same apsorpcije udaraca i svega i 

što zadovoljava te uvjete. Mi smo zatražili ponudu. Ponuda je došla od firme koja to radi. Mislim da je 

cijena oko šest tisuća eura, sve skupa, sa radovima, podlogom i zamjenom koševa i dvije klupe, one 

koje su bile u pitanju. Ono što smo htjeli napraviti je da to izgleda slično kao dječja igrališta u okolici. 

Htjeli smo to da bude kvalitetno napravljeno s obzirom da su i koševi, koji su tamo napravljeni 

problematični za održavanje itd. Mislim da je danas ponuda poslana, a ako nije onda je ova druga 

opcija da se napravi kompletno zemljana podloga i da se postavi umjetna trava. Samim time na 

cijelom području tih sprava  ne bi bilo većih problema održavanja itd.  

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem Berislavu Vukoviću. Zahvaljujem se svima vama. 

Gradonačelnik Josip Šarić. 

 Josip Šarić: Tri informacije za nas su vrlo bitne. Imam prijedlog. Mi ovu godinu slavimo 

trideset godina ustroja lokalne samouprave na području Grada Otoka,  od općine 1993., 2006. godine, 

kad smo postali grad. Da ovu godinu to proslavimo na način da sve one ljude koji su bili aktivni, bili 

vijećnici svih ovih osam mandata. Ima dosta veliki broj ljudi koji su svojevremeno radili u 

poglavarstvima, u općinskom pa i u gradskom poglavarstvu. Poglavarstva više po zakonu ne postoje. 
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Evo, da napravimo, možda nije najbolja prigoda za svečanu sjednicu Dana grada, možda u mjesecu 

rujnu,  jedan svečani prijem, predsjednik Gradskog vijeća, mi, vijećnici. Da pozovemo ljude i da im se 

zahvalimo na neki način. Svako je sebe dao u ovih trideset godina i ugradio i dao jedan svoj doprinos 

da danas naš grad izgleda ovako kako izgleda. To je jedna informacija. Također bitna informacija, 21. 

srpnja će u Otoku biti održana sjednica Savjeta za Slavoniju, Baranju i Srijem. Ono što je važno reći 

kod održavanja te sjednice, to je svojevrsno priznanje nama kao gradu, da se održava sjednica i da smo 

mi domaćini, da imamo priliku ugostiti članove Savjeta kojih je veliki broj. Radi se o četrdeset i dva 

člana Savjeta, gdje je premijer, šest ministara, svi zastupnici iz Slavonije, predstavnici Gospodarske 

komore,  rektor Sveučilišta jednog i drugog, imamo dva Sveučilišta u Slavoniji, jedan je u Osijeku, a 

jedan je u Slavonskom Brodu. Svi ljudi koji znače u tom smislu i imaju određenu ulogu u razvoju 

Slavonije biti će nazočni kod nas u Otoku. Zamišljeno je, na moj prijedlog, da premijer prvo u 

jutarnjim satima posjeti tvrtku Furnir odnosno Bjelin i da ga dočeka sam vlasnik Bjelina gospodin 

Darko Pervan. Nadam se da će se to uspjeti organizirati. Naravno, cilj je i ideja je moja, da to prihvati 

premijer jer je tvrtka Pervanovo i Bjelin jedan od najvećih investitora danas u Republici Hrvatskoj. Da 

iskoristimo tu priliku i da se prezentira njihov rad, odnosno rad tvrtke Bjelin ovdje u Otoku. Nakon 

toga premijer će ići u Vinkovce. Takav je plan i nekakav protokol. Još jedna, treća stvar i moj 

prijedlog. Naime, mi smo kao grad potpisnici ITU programa, odnosno projekata zajedno sa gradom 

Vinkovci i susjednim općinama. ITU je u prijevodu Integrirani teritorijalni ustroj. ITU je model kroz 

koji će se, imali smo ga na sjednicama vijeća,  osigurati određena financijska sredstva za ITU 

područje, područje bivše općine Vinkovci. Osigurava se određeni iznos sredstava i temeljem 

međusobnih dogovora, da tako kažem, između onih koji čine ITU, a to su kod nas grad Vinkovci, grad 

Otok i osam ili devet novonastalih općina, raspodjeljuju se ta sredstva na onaj dio sredstava koji 

pripada jedinici lokalne samouprave. Temelj raspodjele je prema broju stanovnika i veličine općine 

odnosno jedinice lokalne samouprave, da se na taj način ta sredstva i dijele. Nama je kao gradu prema 

tim kriterijima pripalo 12 milijuna kuna. To su sredstva o kojima mi odlučujemo sami i kao grad. 

Stoga predlažem danas, to je moj prijedlog kao gradonačelnika i da takvu odluku donese Gradsko 

vijeće, da se ta sredstva usmjere za Dom kulture u Komletincima, a kojega smo već kandidirali na 

jedan natječaj. Kada je natječaj u pitanju, uvijek je rizik da li ćeš ostvariti dovoljan broj bodova. Hoće 

li moj projekt biti ocjenjen dovoljno kvalitetno u odnosu na druge? Mi smo već jednom kandidirali 

Dom kulture, za nešto malo bodova, nažalost, tada nismo prošli. Predlažem da mi donesemo na 

prijedlog gradonačelnika odnosno Gradsko vijeće da donese odluku da tih 12 milijuna kuna, ta 

sredstva koja su nama osigurana, budu iskorištena za izgradnju Doma kulture u Komletincima. Mi za 

Dom kulture u Komletincima imamo izrađenu projektnu dokumentaciju, imamo ishođenu građevinsku 

dozvolu, koja je u međuvremenu, čini mi se, produžena. Valjana je još uvijek. S obzirom na dinamiku 

trošenja i raspored tih sredstava možemo očekivati, po informacijama koje sada imamo, negdje 

početkom proljeća sljedeće godine ta sredstva na raspolaganju. Tada bi mi krenuli u raspisivanje 

natječaja i izgradnju Doma kulture u Komletincima. Ja to nisam stavio kao točku dnevnog reda, 

možda smo pogriješili. Predsjedniče ja predlažem da takvu odluku na prijedlog gradonačelnika 

donesemo i da namjenski znamo u što ćemo utrošiti ta sredstva.  

Stjepan Topalović: Zahvaljujem gradonačelniku na ovim obavijestima i imamo jedan prijedlog 

gradonačelnika. Znači da dvanaest milijuna kuna usmjerimo u Dom kulture u Komletincima. Tko je 

„za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno prijedlog gradonačelnika uz 11 

glasova „za“.  

Gradsko vijeće Grada Otoka na 22. sjednici održanoj 3. srpnja 2023. godine, temeljem članka 21. 

Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 
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Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21), na prijedlog Gradonačelnika, donijelo je 

jednoglasno sa 11 glasova „za“ 

ZAKLJUČAK 

I. 

Sukladno Strategiji razvoja urbanog područja grada Vinkovaca kao prioritetni projekt za realizaciju 

putem ITU programa na području Grada Otoka uvrštena je izgradnja Doma kulture u Komletincima. 

II. 

Projektom izgradnje Doma kulture na području naselja Komletinci stvorit će se adekvatan prostor za 

lokalno stanovništo svih uzrasta, za aktivne udruge te pripadnike mlađih generacija kojima će se 

omogućiti prostor i upotreba prostorija zgrade među kojima se ističe prostor dvorane za svakodnevna 

druženja i kreativan rad te kulturno umjetničke nastupe. 

III. 

Za realizaciju pojekta osigurat će se više od 1,3 milijuna eura bespovratnih sredstava, dok će 

vrijednost realizacije cijeloga projekta biti veća od 1,5 mil eura.  

 

Ja vam se zahvaljujem na suradnji, dnevni red smo iscrpili i zaključujem današnju sjednicu u 

13,40 sati. U nedjelju, 9. srpnja u 10 sati, povodom Dana grada župnik će predvoditi svetu misu u 

deset sati. Sve vas pozivam i na Svečanu sjednicu Gradskog vijeća 13. srpnja. 

 
Svršetak sjednice u 13,40 sati. 

 

              Zapisničar 

  Marija Vuković, mag. iur. 

 

 

 

  TAJNIK GRADSKOG VIJEĆA                                              PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

      Mirko Martinović, prof.                                                            Stjepan Topalović             
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